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1 Gjennomføring 

 

Kursopplegget er velprøvd over flere år. Erfaringen er at nivået på eksamen er solid, også 

denne gang. Jeg ser i dag intet behov for større endringer – verken mht struktur, 

forelesinger, obligatoriske oppgaver, gjennomføring av gruppene eller eksamen. Endringer 

som krever mer arbeidskraft er trolig urealistisk på kort sikt, gitt problemene med å få 

tilstrekkelig kapasitet til å dekke undervisningen i bl.a. kontraktsrett I og II. 

 

Den studieadministrative service er utmerket. Strykprosenten er lav, og karakterfordelingen 

har i flere år vært OK. Litteraturtilfanget er ikke optimalt. Noen av oss her ved UiB JurFak har 

planer om å skrive lærebok i faget. En eventuell slik lærebok ligger et stykke frem i tid. 

 

På kurset var det en frivillig ”prøveeksamen”, rettet av undertegnede. Knapt 50 studenter 

skrev oppgaven. I fremtidige kurs bør vurderes å la en slik ”prøveeksamen” være et fast 

frivillig innslag i kurset, for eksempel mot bortfall av en obligatorisk oppgave og bortfall av 

en storgruppesamling. Ressurser kunne da frigjøres til denne typen ”prøve”. 

 

Det var i fjor et problem å få et tilstrekkelig antall storgruppeledere. Dette problemet vil 

kanskje bli større høstsemesteret 2011, gitt det vi f.t. vet om tilgjengelig kapasitet til å 

undervise i formuerettslige kurs. 

 

2 Rammevilkår 

 

Lokaler mv er OK. 

 

3 Studentevaluering 

 

Jeg har ingen problemer med synspunktene som ble fremmet på referansegruppemøtet. 

 

4 Forslag 

 

Jeg foreslår at tredje studieårs undervisning blir frivillig, jf systemet på fjerde år. Subsidiært 

foreslås at frivillighet innføres i kontraktsrett II, som en prøveordning. Atter subsidiært 

foreslås at omfanget av obligatoriske tiltak reduseres, slik at vi får et opplegg for 

undervisningen som er delvis frivillig, delvis obligatorisk. 
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